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aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Internationale basketbalfederatie (FIBA)  -  Lidmaatschap Vlaanderen

Volgens de algemene statuten van FIBA, de internationale basketbalfederatie (Fédération 
Internationale de Basketball), kan er per land slechts één basketbalfederatie deel uitmaken 
van die organisatie (artikelen 6 en 7). Die aansluitingsvoorwaarde staat haaks op de 
bevoegdheidsverdeling in de Belgische rechtsorde, waar sport een nagenoeg exclusieve 
bevoegdheid van de gemeenschappen is. Vanuit de internrechtelijke Belgische optiek zou 
het derhalve logisch zijn dat zowel de Vlaamse als de Franse Gemeenschap volwaardig lid 
zou moeten kunnen worden van FIBA.

1. Heeft de minister of één van zijn voorgangers, ooit al contact opgenomen met FIBA 
om hen te wijzen op de interne bevoegdheidsrechtelijke verdeling in België wat sport 
betreft, waar het federale niveau geen enkele rol meer te spelen heeft en enkel de 
gemeenschappen bevoegd zijn, met verzoek statutair een opening te creëren voor 
lidmaatschap van Vlaanderen van FIBA, conform de bevoegdheidsverdeling in de 
Belgische rechtsorde inzake sport? Zo niet, waarom niet? Zo ja, wat was het resultaat 
daarvan?

2. Overweegt de minister desgevallend vooralsnog zulke contacten te leggen? Zo niet, 
waarom niet?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD
op vraag nr. 802 van 4 augustus 2023
van KLAAS SLOOTMANS

1. Basketbal Vlaanderen is geen rechtstreeks lid van de Internationale Baskebalfederatie 
(FIBA). FIBA erkent slechts één organisatie per land. Het is de Koninklijke Belgische 
Basketbalbond die lid is van FIBA en Basketbal Vlaanderen en de Franstalige 
tegenhanger maken daar deel van uit. Er is hierover nog geen contact geweest met 
FIBA.

2. Als Vlaams minister van Sport zou ik uiteraard het idee om als Vlaamse entiteit deel te 
nemen aan internationale kampioenschappen genegen zijn, maar bots ik op de 
onafhankelijke regelgeving van de respectievelijke internationale sportbonden, die niet 
is aangepast aan sterke regio’s en dien ik de onafhankelijkheid en autonomie van zowel 
de regionale, nationale als internationale sportbonden te respecteren.


